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§ 20   

Information från stadsdelsdirektören 

Avdelningschef Jan Rönnberg informerade stadsdelsnämnden 

om sommarens feriearbete som erbjuds stadsdelsområdets 

skolungdomar.  Staden har ökat medlen för feriearbete och 

Östermalms stadsdelsnämnd erhåller detta år 1,5 miljoner. 

Fördelningen av medel till stadsdelarna sker efter de 

socioekonomiska fördelningsnycklarna. Östermalms 

stadsdelsnämnd kan därför i år öka antalet platser från 60 (år 

2014) till 185. 

 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 12 mars 2015 skulle 

avdelningschef Marianne Snell återkomma med svar till 

nämnden gällande om Stockholms stad har en hårdare 

bedömning än riket i övrigt vad gäller beviljande av plats i vård- 

och omsorgsboende. Förvaltningen har haft kontakt med 

Äldrecentrum och fått statistik. 

 

Äldre inom Stockholms stad har kortare boendetider jämfört 

med riket i övrigt. Enligt uppgift från 2012 avled var femte 

person inom en månad efter att personen erhållit plats i vård-och 

omsorgsboende.  

 

Stockholm har också en ökning av äldre och vårdtillfällena inom 

landstinget är fler.  

 

Fler personer över 80 år bor också kvar hemma, framförallt i 

Stockholm, och hemtjänstinsatserna är därför fler. 

 

Äldrecentrum håller nu på att analysera åren 2013-2014 och 

analysen är troligen klar till sommaren.  

 
 


